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• Lotta har presenterat för styrelsen gällande hästvälfärdsfrågor. En av sakerna 
som togs upp var träning och tävling av 2-åringar och vad forskningen säger. Med 
tanke på hur andra länder har jobbat med dessa frågor diskuteras hur Sverige 
skulle kunna gå vidare. Hanna har sedan förra mötet lämnat vidare 
hästvälfärdsgruppens olika förslag till Reglementeskommittén inför uppdatering 
av reglementet. Ett nytt förslag som dök upp var utökade besiktningar för 2-
åringar inför start. 

• Hanna kollar på hur vi kan ta fram statistik i Sverige på 2-årsstarter, korrelationen 
mellan antal starter och hur många år de sedan tävlar. 

• Gruppen diskuterar rutiner när det sker olyckor på banan vare sig det gäller 
träning eller tävling. Hur kan vi förbättra dem. Hanna pratar med Tove och Dennis 
om nuvarande rutiner. 

• Hur kan man göra smittskyddet bättre? Gräshagarna skulle kunna märkas upp 
och delas upp på stallarna. På detta sätt släpper inte olika stall sina hästar efter 
varann i samma hage utan att veta vem som gått där tidigare. Gruppen diskuterar 
också möjligheterna till hur startboxarna kan rengöras bättre men ändå på ett 
effektivt sätt. 

 

 


